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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 03-04-2024   

Aanvang 13.30 uur  Theaterzaal De Boodschap  

Aanwezig: 

8 bestuursleden: Truus Noij (voorzitter) – Ingrid Scheifes-Coenen (vicevoorzitter) – Charles 

Verhoosel (penningmeester) – Marian Heesbeen (coördinator Communicatie) – Christ Maas 

(coördinator Activiteitengroepen) – Ed Balkenende (coördinator Sociaal Domein) - Hanneke 

Thielen-Seelen (coördinator Speciale Activiteiten) – Louise Keijzers (secretaris) 

2 kandidaat bestuursleden: Johan Kamp – Ad Bink. 

Ongeveer 120 leden. 

 

1. Opening door de voorzitter: Voor een volle zaal heet Truus Noij voor de laatste keer 

als voorzitter iedereen welkom. Zij start met het voorstellen van de bestuursleden 

aan de leden: naam en functie worden genoemd met een korte toelichting daarbij. 

2. Verslag Algemene Ledenvergadering 05-04-2023: het verslag wordt akkoord 

gevonden.  

Wat betreft ledenwerving en open dagen die hierin worden genoemd:  om leden te 

werven kan elke activiteitengroep gebruik maken van de Nieuwsbrief; aanmelden 

verloopt via communicatie@sv-rijen.nl. Voor het uitproberen van een activiteit hoef 

je geen lid te zijn; ieder mag het een maand uitproberen.  

3. Jaarverslag 2023: Het verslag wordt goedgekeurd.  

De voorzitter haalt enkele belangrijke punten aan van afgelopen jaar: restylen van De  

Oase, het 70-jarig jubileum, veel nieuwe leden, veel vraag naar belastinginvullers, 

Wmo-cliëntondersteuners en Vrijwillige Ouderen Adviseurs. We zijn tevreden, maar 

we blijven hard werken.  

4. Jaarrekening 2023: De penningmeester heeft vorig jaar i.v.m. zijn leeftijd te kennen 

gegeven nog maar 1 jaar bestuurslid te willen zijn.  Het bestuur is op zoek gegaan 

naar een nieuwe penningmeester en die is gevonden in de persoon van Ad Bink. 

Vanwege de gezondheid van Charles heeft Ad gaandeweg zo’n beetje alles al 

overgenomen; vandaar dat hij vandaag de jaarrekening toelicht.  

Ad bedankt Charles allereerst voor de prettige overdracht.  

Hij licht de jaarrekening toe. Enkele onderwerpen daaruit:      

De barinkomsten: deze zijn goed, maar de marge wordt minder; mogelijk volgt er een 

prijsstijging, maar koffie en thee worden op €1,- gehouden. 

Huurverhoging: deze is fors: 7% tot 14%. Met de gemeente is afgesproken dat de 

huurverhoging voor 2024 rond de 4% zal zijn. 
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5. Verslag kascommissie 2023: als lid van de kascommissie stelt Wim Schaffelaars  voor 

het bestuur te detacheren. Op 08-02-2024 heeft de kascontrolecommissie de 

jaarrekening gecontroleerd en in orde bevonden.  

Dit was het laatste jaar voor Wim; Cor Andeweg heeft nog een jaar zitting. Nel 

Willemen treedt toe en Albert Grunwald wordt reserve lid.  

6. Begroting 2024: Deze wordt akkoord bevonden.   

7. Vaststellen contributie 2025: ieder jaar wordt de contributie vastgesteld voor het jaar 

daarop. KBO-Brabant heeft onze afdracht in 2024 met €1,- verhoogd. Voor de SVR 

was het te laat om dit in 2024 nog door te kunnen voeren. Met De Kring is daarom 

afgesproken dat zij de kosten hiervan voor hun rekening gaan nemen. In 2025 

verhoogt KBO-Brabant de afdracht nogmaals met 1,-.  

Voor onze leden geldt het volgende:  

2024: De Kring neemt de verhoging voor haar rekening. De contributie blijft €25,- 

2025: de contributie van de SVR wordt €26,- 

2026: de  contributie van de SVR wordt €27,- 

8. Beleidsplan 2020-2025:  

Verschillende onderwerpen m.b.t. belangenbehartiging zijn aan de orde geweest:   

toename van het aantal ouderen, tekort aan zorgmedewerkers, minder 

mantelzorgers. De gemeente heeft het plan ‘Vitaal Ouder Worden in Gilze-Rijen” 

opgesteld. Leden van het bestuur van De SVR en de gemeente zijn hierover in gesprek 

gegaan. Het plan behelst de zorg, maar ook wonen voor ouderen. We blijven hierover 

in gesprek.  

Ton van Kessel merkt op dat er bij de spoorzone veel gaat veranderen; zij zoeken 

vrijwilligers om reizigers voor te lichten. Ingrid en Truus hebben gekeken bij de 

presentatie van het ontwerp van de spoorzone naar de toegankelijkheid voor onze 

leden.  

Netty van der Gaag wil graag weten of er iets bekend is over hoe om te gaan met  

dementerende ouderen en dan vooral voor diegenen die geen achterban meer 

hebben. Ook hier is overleg over geweest, in dit geval met het Dorpsteam. Het 

Dorpsteam bleek geen beleid op 65+ te hebben. Dat gaat nu echter wel gebeuren na 

contact met de gemeente. Voorlopig  kunnen we wel contact opnemen met het 

Dorpsteam: zij zorgen voor doorverwijzing naar GGZ en huisarts.  

Valpreventie: het voornemen is om onze leden de mogelijkheid te geven voor een 

screening. Dit zal waarschijnlijk in De Oase plaats gaan vinden. Geeft deze screening 

reden tot actie, dan volgt een 2e screening bij de fysiotherapeut. Een advies volgt en 

indien nodig een behandeling/oefenprogramma. Kosten kunnen voor de deelnemer 

zijn, afhankelijk van zijn/haar verzekering.  Wegens vertraging bij de gemeente is niet 

duidelijk wanneer we hiermee verder kunnen. 

9. Wijziging statuten: vorig jaar is aangekondigd dat we dit jaar de statuten zouden 

wijzigen. De toekomstige naamswijziging van KBO-Brabant maakt dit lastig: de 

statuten zouden daarna opnieuw geregistreerd moeten worden. We vervolgen dit na 

de naamswijziging.  

10. Mededelingen:  De ‘ONS’ van KBO wordt samen met onze Nieuwsbrief bezorgd door 

onze bodes. Dat bespaart veel kosten; bezorging via de post zou aardig oplopen. We 
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hebben behoefte aan een paar nieuwe bodes: het houdt in dat je 1x per maand in 

een vastgestelde wijk bezorgt. Opgeven kan bij secretariaat@sv-rijen.nl   

11. Bestuursverkiezing:  

Aftredend zijn Truus Noij (voorzitter) en Charles Verhoosel (penningmeester). Zij zijn 

beiden niet herkiesbaar. Kandidaatsleden zijn Johan Kamp (voorzitter) en Ad Bink (lid 

van het bestuur) 

 

De procedure start met de terugtreding van Charles. Door Truus wordt een schets 

gegeven van de tijd dat Charles als penningmeester bij het bestuur heeft gezeten.  

Sleutelwoorden zijn daarbij: loyaal, verantwoordelijk, precies en professioneel.  Er zijn 

heel wat zaken geregeld en vastgelegd door hem. Hij paste prima in het bestuur. 

Andere kwaliteiten van Charles: muzikaal, schrijver van liedjes maar ook van 

familieverhalen en genieter van speciaal biertjes. Charles: Dank je wel voor alles wat 

je hebt gedaan voor onze vereniging.  

 

In Charles zijn afscheidswoord haalt hij aan dat  hij niet had verwacht voor zo’n lange 

tijd bij het bestuur te zijn. In de 4 jaar dat hij dit heeft gedaan, zijn er lastige jaren 

geweest vanwege Corona. Dit bracht behoorlijke financiële consequenties met zich 

mee. De SVR is gelukkig financieel gezond gehouden. Charles bedankt het bestuur en 

de besturen van de activiteitengroepen voor hun medewerking en collegialiteit. Hij 

heeft het een aangename periode gevonden. Charles draagt met een gerust hart zijn 

taken over aan Ad Bink in wie een goede opvolger is gevonden. 

 

Verkiezing van Ad Bink: De leden zijn akkoord met zijn benoeming; Ad wordt de 

nieuwe penningmeester.   

 

Het terugtreden van Truus:  

Vicevoorzitter Ingrid Scheifes geeft weer wat Truus betekend heeft voor de vereniging 

in de afgelopen 6 jaar. Probleemoplosser, een goede luisteraar, overtuigd van 

belangenbehartiging naast de basis nl. de activiteiten. De kosten voor de leden 

moesten zo laag mogelijk blijven, zodat iedereen mee kon doen. Een onderscheiding 

door KBO-Brabant zit er niet in: die heeft Truus namelijk allemaal al! Een aandenken 

in de vorm van een fotoboek met teksten van een aantal leden  krijgt Truus mee. 

Knap vervelend dat we afscheid van je moeten nemen, maar dik tevreden dat we 6 

jaar van jou als voorzitter hebben mogen profiteren. Bedankt dat je met heel je ziel 

en zaligheid zo enorm veel tijd in de vereniging hebt gestoken.   

    

In Truus haar afscheidswoord haalt ze aan dat ze graag deelneemt aan een bestuur: 

OR voorzitter in een ziekenhuis; 9 jaar bij KBO-Brabant en 6 jaar bij de SVR. Ze vindt 

dat je iets moet bijdragen aan de maatschappij en niet alleen moet consumeren. 

Truus heeft het voorzitterschap altijd met plezier gedaan. Het was een uitdaging, wel 

wat onwennig in het begin. In Ingrid heeft ze een fijne sparring partner gehad. Met 

name twee periodes zijn moeilijk geweest: haar ziekte waarbij Ingrid haar 

waargenomen heeft en Corona. Gelukkig draaien we nu weer als vanouds. Maar er 
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kwamen ook heel plezierige zaken langs: het  restylen van De Oase, het 70 jarig 

jubileum, nieuwe activiteiten  en veel nieuwe leden. Truus draagt de 

voorzittershamer over aan Johan Kamp.  

 

Verkiezing van Johan Kamp als nieuwe voorzitter:  

Nadat de leden hiermee ingestemd hebben, krijgt Johan de voorzittershamer van 

Truus.    

 

Een woordje van de nieuwe voorzitter: Johan was erg verbaasd dat hij zo onwetend 

was dat er zo’n prachtige, mooie en grote vereniging was met zoveel vrijwilligers. Hij 

heeft al een half jaar ‘stage’ gelopen, is dus al enigszins op de hoogte van de gang van 

zaken. Het klikte met Truus, het gaf een goed gevoel richting de overdacht. En hij gaat 

enorm zijn best doen.   

 

12. Rondvraag:  

Cor Andeweg: bedankt het bestuur en met name Truus en Charles.   

 

13. Sluiting: 14.50 uur 

 


